
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-02-21, § 18 

 
 Tid: 21 februari 2006 kl 9.00 – 10.05 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 7 mars 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m), §§ 1-27 och 29-42 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp), tjänstgörande 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m), tjänstgörande § 28 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm, Eva Leijon, Britt-Marie Salmén och Anette Scheibe samt 
borgarrådssekreterarna från roteln Kristina Söderlund och Claes Thunblad. 

 
 § 18 

Vinterväghållningen under perioden november 2005 - januari 2006 
Dnr T2006-440-00163 
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 31 januari 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner rapporten och överlämnar den till kommunstyrelsen 
 och stadsdelsnämnderna för kännedom. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina Öholm 
(m), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande ersättaren Gulan 
Avci (fp) enligt bilaga F. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 18, bilaga F 
 
Trafiknämnden 2006-02-21 
 
Tillhör ärende 18 
 
Vinterväghållningen under 
perioden november 2005-januari 
2006. Rapport 

     
Sten Nordin m fl (m) 
Claes Fleming m fl (fp) 
Björn Nyström (kd) 

 
 
Särskilt uttalande 
 
Det har inte varit några stora ihållande snöoväder under redovisningsperioden, vilket 
har inneburit att klagomålen legat på en normalnivå. Dock bör betonas att även om 
snöröjningen på gatorna i stort sett verkar ha fungerat relativt tillfredsställande så finns 
det stora problem i vissa stadsdelar. På Kungsholmen har t ex Busslink fått styra om 
flera turer på linje 62 på grund av snö som inte transporterats bort från gatorna. 
Kungsholmens stadsdelsförvaltning som är ansvarig skyller på att anledningen till att 
man inte tar bort snön är pengabrist. Detta visar tydligt att det viktigaste för att få 
ordning på snöröjningen i Stockholm både på vägar och trottoarer är att lägga ansvaret 
central istället för att dela upp det på de olika stadsdelarna.   

Problemen på trottoarerna har och är fortfarande stora på många håll i Stockholm. 
Under hela januari har det funnits ett lager med is och modd på huvuddelen av 
trottoarerna i stan. Kontoret borde se över rutinerna för snöröjning på trottoarer. 
Förutom att flytta över ansvaret centralt så krävs dessutom ett närmare samarbete med 
fastighetsägarna - för att även de ska känna ett större ansvar för arbetet på trottoarerna.  

 


